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XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

20.09.2021 11:30 

Dom Kultury w Słońsku przy ul. Granicznej 1 
 

Czas otwarcia: 20.09.2021 11:30 
 

Zrealizowany porządek 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 

2. Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 3 sierpnia 2021r. 

3. Wnioski o uzupełnienie porządku obrad i uchwalenie porządku obrad 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady Gminy 

Słońsk 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Słońsk na 2021 rok 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Słońsk na 

lata 2021-2040 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Słońsk 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia odcinka drogi powiatowej do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia jego przebiegu 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę pomieszczeń w budynku 

gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Słońsk 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp z.o.o” 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Słońsk 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, 

Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-

2030". 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta 

Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy 

Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu konsultacji, 

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju 

19. Interpelacje radnych i wolne wnioski 

20. Zakończenie sesji 
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Lista obecności 

Obecni Nieobecni 

Marcin  Bronka Piotr  Kudyba 

Lilla  Burkiewicz  

Dariusz  Czeredrecki  

Ewa  Grabińska  

Agnieszka  Jamniuk  

Roman  Kolasiński  

Adriana  Korolewicz  

Władysław  Matkowski  

Jan  Obara  

Jolanta  Rogacka  

Daniel  Sozański  

Wojciech  Stybel  

Łukasz  Zimmerman  

Wojciech  Łopacinski  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 
Sesję rozpoczęła o godz. 1130 Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz słowami „Otwieram 

XXVII zwyczajną sesję Rady Gminy Słońsk” i powitaniem Wójta, Sekretarza, Radnych 

Gminy, Sołtysów oraz kierowników jednostek podległych. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z 

dnia           3 sierpnia 2021r. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Słońsk z dnia 3 sierpnia 2021r. 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:34 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:35 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 13 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Głosy nieoddane 0 
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Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Wstrzymujący się 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

 

3. Wnioski o uzupełnienie porządku obrad i uchwalenie porządku obrad 
Wójt zawnioskował o dodanie do porządku obrad uchwał w sprawie:  

Pkt.12)-zmian w Regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Słońsk,  

 

Pkt.13) -wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i 

sfinansowania „Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad 

Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy 

Słońsk – Porozumienia „G – 7” na lata 2022 – 2030”,  

 

Pkt.14)-określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategia 

Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, 

Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk – Porozumienia „G 

– 7” na lata 2022 – 2030”, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z 

dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

 

3. Wnioski o uzupełnienie porządku obrad i uchwalenie porządku obrad 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:36 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:37 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 
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Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz z wykonania 

uchwał Rady Gminy Słońsk 
Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności, oraz sprawozdanie z wykonania uchwał. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Słońsk 

na 2021 rok 
   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Słońsk na 2021 rok. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Słońsk na 2021 rok. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Słońsk na 2021 rok i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Słońsk na 2021 rok 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:44 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:45 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 13 
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Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Wstrzymujący się Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Słońsk na 2021 rok. 

 

Uchwała nr XXVII/185/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Słońsk na 2021 

rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Słońsk na lata 2021-2040. 
   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 2021-2040. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 2021-2040. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Słońsk na lata 2021-2040 i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Słońsk na lata 

2021-2040 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:45 Jawne imienne 
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Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:45 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Słońsk na lata 2021-2040. 

 

Uchwała nr XXVII/186/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Słońsk na lata 2021-2040 stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:46 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:46 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 12 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 2 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Wstrzymujący się Wojciech  Stybel Wstrzymujący się 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Uchwała nr XXVII/187/2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Beata Sroka, która wyjaśniła, że dotychczasowa 

wysokość stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Wójt 

Gminy Słońsk pochodzi z 2004 roku, ich wysokość jest więc zbyt niska i nieprzystająca do 

obecnej rzeczywistości. Przy ustaleniu nowych wysokości stawek zachowano ich ustawowe 

granice. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
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   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:48 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:49 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych. 

 

Uchwała nr XXVII/188/2021 w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych stanowi załącznik do protokołu. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Beata Sroka, która wyjaśniła, że w roku 2021 w 

ramach Wieloletniego Programu „Senior+” na lata 2015-2020 uruchomiono w Gminie Słońsk 

ośrodek wsparcia Dzienny Dom Senior+. Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej do 

kompetencji rady gminy należy ustalenie w drodze uchwały szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku. Proponuje się ustalenie czterech procentowych progów 

dochodowych, które będą stanowiły podstawę do ustalenia  określonej wysokości odpłatności. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w 

Budzigniewie. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w 

Budzigniewie. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie i poddała 

Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:52 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:52 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 13 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 
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Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Wstrzymujący się 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie. 

 

Uchwała nr XXVII/189/2021 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior + w Budzigniewie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie 

Gminy Słońsk. 
Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały wynika z wniosku mieszkańców Ownic. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy położonej na terenie Gminy Słońsk. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Słońsk. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

na terenie Gminy Słońsk i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Słońsk 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:53 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:54 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 
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Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie 

Gminy Słońsk. 

 

Uchwała nr XXVII/190/2021 w nadania nazwy ulicy położonej na terenie Gminy Słońsk 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi dotychczasowej 

kategorii drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt, który wyjaśnił, że potrzeba pozbawienia kategorii drogi 

gminnej odcinka drogi nr 005136F, położonego na działce o nr ewidencyjnym 478/1, poprzez 

wyłączenie jej z użytkowania wynika z faktu, że w/w działka nie jest utrzymywana jako droga 

i nie ma innych znamion użytkowania tego terenu jako drogi. Właścicielem wszystkich 

sąsiednich działek jest jedna osoba fizyczna, która złożyła wniosek o wykup tego terenu.              

W związku z powyższym, podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

odcinka drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia 

odcinka drogi dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania i poddała Radzie 

Gminy pod głosowanie. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi dotychczasowej kategorii drogi 

gminnej i wyłączenia go z użytkowania 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:54 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:55 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi 

dotychczasowej kategorii drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania. 

 

Uchwała nr XXVII/191/2021 w sprawie pozbawienia odcinka drogi dotychczasowej kategorii 

drogi gminnej i wyłączenia go z użytkowania stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia odcinka drogi powiatowej do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt, który wyjaśnił, że odcinek drogi powiatowej nr 1290 F 

położony na działkach o numerach ewidencyjnych: nr 1521, nr 1346 oraz nr 1301/2, obręb 

Słońsk, zalicza się do kategorii dróg gminnych, zgodnie z wcześniejszym porozumieniem z 

Powiatem. Jest to wyremontowana ulica Lipowa i ul. Sienkiewicza w Słońsku, na remont 

której został złożony wniosek o dofinansowanie. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia 

odcinka drogi powiatowej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zaliczenia odcinka 

drogi powiatowej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaliczenia odcinka drogi 

powiatowej do kategorii dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu i poddała Radzie Gminy 

pod głosowanie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia odcinka drogi powiatowej do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia jego przebiegu 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:56 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:57 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia odcinka drogi powiatowej do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu. 
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Uchwała nr XXVII/192/2021 w sprawie zaliczenia odcinka drogi powiatowej do kategorii 

dróg gminnych i ustalenia jego przebiegu stanowi załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę pomieszczeń 

w budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt, który wyjaśnił, że na wniosek obecnego dzierżawcy 

postanowiono przygotować projekt uchwały o wyrażeniu zgody na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym na czas nieokreślony pomieszczeń w budynku gospodarczym dla 

dotychczasowego najemcy. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę pomieszczeń w budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy 

Słońsk. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę pomieszczeń w budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy 

Słońsk. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

pomieszczeń w budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk i poddała 

Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę pomieszczeń w budynku 

gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:58 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 11:59 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 
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Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

pomieszczeń w budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk. 

 

Uchwała nr XXVII/193/2021 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę pomieszczeń w 

budynku gospodarczym, stanowiącym własność Gminy Słońsk stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki 

zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Słońsk. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt, który wyjaśnił, że na wniosek obecnego dzierżawcy 

postanowiono przygotować projekt uchwały wyrażający zgodę na dzierżawę w trybie 

bezprzetargowym na czas nieokreślony działki zabudowanej budynkiem gospodarczym. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę działki zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Słońsk. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na dzierżawę działki zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Słońsk. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 

działki zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Słońsk i poddała Radzie Gminy pod 

głosowanie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki zabudowanej, stanowiącej 

własność Gminy Słońsk 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 11:59 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 
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20.09.2021 12:00 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki 

zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Słońsk. 

 

Uchwała nr XXVII/194/2021 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę działki zabudowanej, 

stanowiącej własność Gminy Słońsk stanowi załącznik do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp.z.o.o”. 

Sekretarz Beata Sroka poinformowała, że projekt Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej 

poruszony był na wcześniejszych sesjach. Podjęta została uchwała w sprawie zatwierdzeniu 

wniosku do Prezesa Krajowego Zasobu Nieruchomości o przyznanie 3 mil. zł na utworzenie  

spółki. Kwota ta wpłynęła na rachunek bankowy Gminy w lipcu. W międzyczasie rozważano 

w jakiej formule będzie działać SIM. Gmina Słońsk otrzymała propozycję przystąpienia do 

„Nadwarciańskiego SIM” - gminy zgromadzone wokół Gorzowa Wlkp. i Skarb Państwa. 

Oprócz tego otrzymaliśmy zaproszenie do współpracy z innymi gminami w ramach „Lubuski 

SIM Sp. z o.o.”. Wkład każdej gminy to 3 mil. zł udziału. Założenie jest takie, że budowane 

będą mieszkania na wynajem o tzw. umiarkowanym czynszu. Nie będą to mieszkania 

komunalne, ani socjalne, stąd też forma spółki, ponieważ nie jest to zadanie własne gminy. Na 

dzień 1 października wyznaczony jest termin założenia spółki Lubuski SIM Sp. z o.o. tj. 

podpisania aktu notarialnego. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 
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   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp.z.o.o”. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp.z.o.o”. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp.z.o.o” i poddała Radzie Gminy 

pod głosowanie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp.z.o.o” 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 12:02 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 12:03 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 13 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Wstrzymujący się 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp. z.o.o”. 
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Uchwała nr XXVII/195/2021 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej pn.: „Lubuski SIM Sp. z.o.o” stanowi załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz, która wyjaśniła, że uchwała w sprawie przyjęcia 

projektu regulaminu podejmowana była na sesji sierpniowej. Projekt ten został przesłany do 

zaopiniowania do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Obecny projekt 

uwzględnia uwagi Wód Polskich, a przedłożone zmiany Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk spełniają obowiązek nałożony przepisami 

prawa, a w szczególności zmianą ustawy o zmianie ustawy Prawo budowlane oraz niektórych 

innych ustaw. Art. 7 w/w ustawy wprowadził do ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę               

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków pojęcie warunków przyłączenia do sieci.  

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zmian w regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w regulaminie 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk i poddała Radzie 

Gminy pod głosowanie. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Słońsk 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 12:09 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 12:10 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 



19 

 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie zmian w regulaminie dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk. 

 

Uchwała nr XXVII/196/2021 w sprawie zmian w Regulaminie dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Słońsk stanowi załącznik do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy 

Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy 

Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030". 
Sekretarz Beata Sroka wyjasniła, że nadszedł czas uściślenia współpracy gmin grupy G-7               

i opracowania strategii. Opracowanie strategii zlecone zostało firmie, koszty zostały 

podzielone na każdą gminę, stąd projekt uchwały o wyrażeniu zgody na zawarcie 

porozumienia. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania 

"Startegii Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy 

Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - 

Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030". 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania 

"Startegii Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy 

Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - 

Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030". 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  
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   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno 

Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 

2022-2030" i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta 

Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, 

Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030". 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 

Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 12:05 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 12:05 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno 

Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 

2022-2030". 

 

Uchwała nr XXVII/197/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i sfinansowania "Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla 

Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy 
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Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno 

Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia 

"G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 

6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju. 
Sekretarz przypomniała, że taką uchwałę rada podejmowała dla strategii gminnej. O tym, że 

rada gminy musi taki dokument uchwalić mówią przepisy ustawy o samorządzie gminnym, w 

tym określenie procedury konsultacyjnej. 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był konsultowany z trzema 

stałymi komisjami Rady Gminy.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Lilla Burkiewicz zwróciła się do 

przewodniczących komisji o przedstawienie opinii. 

   Łukasz Zimmerman - przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Planowania, 

oświadczył, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu "Strategia Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno 

Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 

2022-2030" w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 

2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

Daniel Sozański – przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu "Strategia Rozwoju 

Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno 

Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 

2022-2030" w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 

2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

   Ewa Grabińska – przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

oznajmił, że komisja pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

   Uwag i zapytań do projektu uchwały na sesji nie zgłoszono.  

   Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu "Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy 

Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, gminy Cybinka, 

Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu 

konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju i poddała Radzie Gminy pod głosowanie. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu "Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, 

gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk - 

Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 

ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju 

XXVII sesja Rady Gminy Słońsk 
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Czas rozpoczęcia: Rodzaj głosowania: 

20.09.2021 12:07 Jawne imienne 

Czas zakończenia: Sposób głosowania: 

20.09.2021 12:08 Zwykła większość głosów 

Kworum zostało osiągnięte 

Wyniki głosowania 

W wyniku głosowania przyjęto 

Liczba uprawnionych 15 Głosy za 14 

Liczba obecnych 14 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Głosy nieoddane 0 

Szczegóły głosowania 

Marcin  Bronka Za Władysław  Matkowski Za 

Lilla  Burkiewicz Za Jan  Obara Za 

Dariusz  Czeredrecki Za Jolanta  Rogacka Za 

Ewa  Grabińska Za Daniel  Sozański Za 

Agnieszka  Jamniuk Za Wojciech  Stybel Za 

Roman  Kolasiński Za Łukasz  Zimmerman Za 

Adriana  Korolewicz Za Wojciech  Łopacinski Za 

Piotr  Kudyba Nieobecny   

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Lilla Burkiewicz ogłosiła, 

że Rada Gminy Słońsk podjęła uchwałę w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, 

miasta Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy 

Górzyca, Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu konsultacji, o 

których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju. 

 

Uchwała nr XXVII/198/2021 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta 

Kostrzyn nad Odrą, gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, gminy Cybinka, Gminy Górzyca, 

Gminy Słońsk - Porozumienia "G-7" na lata 2022-2030" w tym trybu konsultacji, o których 

mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju stanowi załącznik do protokołu. 

 

19. Interpelacje radnych i wolne wnioski 
Radny Ł.Zimmerman skierował pytanie do Członka Zarządu Powiatu Sulęcińskiego o 3 etap 

budowy chodnika na ul. Poniatowskiego, obok zakładu drzewnego. 

Radny W.Łopacinski zapytał o spotkanie Wójta z dnia 16 sierpnia w sprawie podpisania 

umowy z wykonawcami, remontu Ośrodka Zdrowia oraz dwóch ulic, jaki jest przybliżony 

termin ukończenia tych prac.  

Wójt odpowiedział, że ośrodek zdrowia remontowany będzie w dwóch etapach, pierwszy 
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związany jest z dofinansowaniem z PEFRON-u i trwać będzie do końca roku, a całość prac 

zaplanowano do końca marca 2022 roku. 

Radny W.Łopacinski zapytał o możliwość uruchomienia powiadomień SMS dla 

mieszkańców. 

Sekretarz wyjaśniła, że niedawno uruchomiliśmy aplikację „Moja okolica”, a jeśli chodzi o 

bramki SMS-owe to można to rozważyć, ale są opinie, że nie jest to dość skuteczne ponieważ  

mieszkańcy nie chcą podawać nr tel., co powoduje problem ze zbudowaniem bazy danych 

numerów, bez których bramka SMS-owa nie działa, a z aplikacji korzysta się łatwiej. 

Wójt poinformował, że w tej samej chwili, w której Gmina otrzymuje inf. o awarii itp., 

umieszczana jest informacja na stronie internetowej gminy i fb. 

Radna A.Korolewicz zapytała czy podpisana przez Wójta umowa na remont drogi, dotyczy 

drogi znajdującej się na osiedlu przy ul. 3 Lutego. 

Wójt odpowiedział, że remontowana będzie droga między ul. 3 Lutego i ul. Poniatowskiego, 

naprzeciwko restauracji „Ramzes”. 

Radna A.Jamniuk poinformowała, że w naszej gminie pojawili się domokrążcy, którzy 

wyłudzają od mieszkańców pieniądze, Pani A.Jamniuk poprosiła sołtysów oraz radnych o 

rozpowszechnianie tej informacji wśród mieszkańców. 

Radna A.Jamniuk zapytała jakie były kryteria rozdysponowania kostki porozbiórkowej, 

ponieważ sołectwo Ownice otrzymało 100 m2 kostki, a potrzebuje jej 600 m2. 

Wójt odpowiedział, że z w/w kostka przekazana została na budowę chodnika na cmentarzu w 

Słońsku, budowę chodnika przy kościele w Głuchowie, budowę placu przy cmentarzu w 

Lemierzycach, pozostała kostka ma być przeznaczona na budowę dojazdu do cmentarza w 

Słońsku. Wójt dodał również że przy okazji kolejnych remontów dróg gminnych, przekaże 

kolejne partie kostki porozbiórkowej. 

Radna E.Grabińska zwróciła się do członka Zarządu Powiatu Sulęcińskiego, w sprawie 

remontu drogi Jamno-Polne. 

Sołtys J.Grabiński przypominał o remoncie dróg w Lemierzycach. 

Wójt odpowiedział, że został złożony wniosek o dofinansowanie remontu dróg w 

Lemierzycach.  

Kierownik GOPS J.Różańska poinformowała że o sytuacji dotyczącej wyłudzania pieniędzy 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Słońsku dowiedział się w zeszył tyg., pracownicy socjalni na 

bieżąco informują swoich podopiecznych o takim zagrożeniu. 

(Szczegółowy przebieg rozmowy znajduje się w nagraniu audio-wizualnym, dostępnym pod 

adresem https://www.youtube.com/watch?v=JzbiEME7FGg) 

 

Zakończenie sesji 
Przewodnicząca: Wysoka Rado zamykam XXVII Sesję Rady Gminy Słońsk. Dziękuję 

bardzo. 

Czas zakończenia: 20.09.2021 12:20 

Przewodnicząca Rady 

(-) Lilla Burkiewicz 

 

   Dokładny przebieg sesji znajduje się na płycie CD, która stanowi zał. do protokołu XXVII 

sesji Rady Gminy Słońsk , oraz pod adresem internetowym: 

https://www.youtube.com/watch?v=JzbiEME7FGg  

https://www.youtube.com/watch?v=JzbiEME7FGg
https://www.youtube.com/watch?v=JzbiEME7FGg
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Sporządziła: 

Krystyna Tomaszewska 

 
 


